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Styrelsemöte Göta MS 

Protokoll 2025-04-14 

Ordinarie deltagare 

Lars-Göran Ståhl Ordförande 

Lotta Reden Kassör 

Niklas Gustafsson Endurokommittén, Vice Ordf. 

Stefan Jansson Crosskommittén  

Magnus Uusitalo 

Andreas Walkendorff Marknad o Pressansv. 

Patrik Lindberg  

Christer Jansson  

Erik Hedstad frånvarande     

Jenny Backlund frånvarande 

 

Övriga deltagare 

Agenda     

- Mötets öppnande (LG)  

- Val av justerare (MU) 

- Föregående protokoll (PL) 

- Skrivelser m.m. (LG) 

- Resultat och balansrapport, sept. bif. mötesunderlagen 

- Medlemmar, klubbyten i TA perioden sedan senaste mötet 7st varav 4st nya till 

Göta. Totalt licenserade förare enl. Svemo TA,  

Nya (inkl. familj) medlemmar sedan senaste mötet via Idrott Online tot. nu 

1560st varav 1350 (+6st) män och 210 (+0st) kvinnor.  

- Övrigt hela verksamheten;  

- Utbildningar av tävlingsledare, barnledare och tränare söka bidrag hos Svemo 

2025? Tävlingsledare m.m. betalt licenser för 2025 klart. Crille, Nisse klara med 

licens och LG klar och väntar på licensen. 

- 4-hjuling Skriva ihop regler för användandet, körkort m.m. Dokument för 

användning godkänt av styrelsen. 

- AW går igenom klubbens hemsida och tar kontakt med Smode för att avsluta 

samarbetet med dom. Förslag kommer från Andreas om hur vi går vidare. 

- Crosskommitté rapport (SJ) 

- Stefan presenterar hur han vill att MX sektionen ska fungera, kommitten består av 

31st och ska ses över så att den är uppdaterad. 

- Tävlingar så som MXSM klasser likt förra året i augusti.  

- MX SM möten har skett angående funktionärer mm. 

- Event City som skötte reklambiten förra året är kontaktade för i år med.  

- Startgrinden, där går man igenom kostnader mer noggrant och tar kontakt med 

familj som ville sponsra med 70.000kr. sannolikt så blir den inte färdig innan SM. 

- Inhandla 45st grindar från Orion för 20.000kr om mått fungerar.  
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- Endurokommitté rapport (NG) 

- SM Götapokalen 2025. Möte nr 2 onsdag 16 mars kl. 18:30, Lasse Pärnebjörk är 

odförande för mötena. 

- Kvällscupen färdigkörd, prisutdelning utförd. 

- Övrig prisutdelning ska ske i direkt anslutning till utförda tävlingar och inte ppå 

årsmöte. 

- 1:a motionscupen körd, 63st deltog, kul. 

- S1 är stängt. 

- Återställning sker strax innan SM på S1. 

- SM, fredag guldhjälm, USM på lördag och stora SM på söndag. 

- Tankar finns om spontana träningar på S1 med Markus Moilaninen. 

- NG pratar med fam Semb om något slags event för att återgälda klubben.  

 

- Motorområdet, klubbstugan, LedR (LG, NG,SJ) 

- Ny port till garaget, Patrik skulle kolla upp detta. Nytt försök, LG öppnar och 

visar. 

- Larm installerat. Kodnycklar till styrelsen samt information om larmet. L-G har 

fått 15st extra kort men Larsec hade inte numrerat dem. Han är klar att träffas i 

klubbstugan för att koda korten där. Saknas magnetkontakt vid dörr hos fyrhjuling. 

- YA har ju kört på mast, kabelskåp samt grinden. Massor av samtal L-G med dem 

om åtgärder och försäkringar. Grinden är nu lagad och förstärkt. Vi ger inte upp. 

- Ny faktura från kommunen som inte kommit oss tillhanda, ej heller någon som 

helst specifikation. L-G mailat och Lotta har ringt om att få underlagen. Vi måste 

få klarhet i detta. Kommunen har dålig info om vad vi betalar för. Kommunen 

håller på att utreda varför VA är så dyrt mot verklighet. L-G o Nisse har kollat 

verklighet och fakturor och felet är att man med schablonberäkningarna och olika 

avläsningsdatum får felaktiga uppgifter iomed att våra kostnader ligger på en 4 

månaders period på sommaren. Kommunen har nu svarat dagarna före jul, de har 

överfakturerat oss med totalt ca.115 000kr senaste två åren. Hur de skall återbetala 

står det inget om, L-G får kontakta dem. Svarar att kredit ärt skickad? Vi skall inte 

ha en kredit vi skall ha en återbetalning! Stött på idag igen om att vi inte fått de 

116tkr till vårat konto. 

- Kommunen har mailat om uppsägning av avtal på motorstadion. L-G har svarat 

och bestrider samt förkastar hela utskicket om avtalets uppsägning. Dessutom 

hänvisar inte underlaget till något avtal. Se separata mail mellan kommunen och 

styrelsen. Bokade möte 2024-11-11 och 2024-11-21 med kommunen gällande 

arrenden och avtal. Fortsatta förhandlingar, Göta vill inte skriva på för villkoren är 

för dåliga. Inget nytt datum satt, men kommunen ville ha detta klart i december. 

Datum ej bestämt. L-G kommer kontakta EP/UNT som får skriva artiklar om 

Uppsägningen, överfakturering m.m. Inget svar från EP ännu. Är det för känsligt? 

Kommunen kallat till nytt datum 27/2 för fortsatta möten. Göta har meddelat 

kommunen att möten fortsätter då VA pengarna satts in på vårat konto. EP har hört 

av sig igen och är intresserade av att skriva om vägavtalet till banan. Vi har hört att 

kommunnen tänker backa på ett års avtal till att bli samma som de kommer 

föresleå i arrendet till motorstadion. 

 

-  

-  

-  

-  
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- Övriga frågor (LG)  

- Göta MS firar 75-år 2025, en tanke är att de som varit ordförande under dessa år tar 

fram underlag på de viktigaste händelserna tillsammans med nyckepersoner. Ex våra 

två VM, Novemberkåsan, enduro SM, Götapokalen, cross SM, crosskolan, m.m. Ej 

påbörjat, L-G skickar mail till de som varit orförande och starta upp möten med dem 

och nyckepersoner. 

 

- Reklamskylt för sponsorer 1000-2000kr. Ex 1000kr för namnet plus kostnader för 

tryck. (troligt 1250kr) Ingen logga bara text. Nisse skulle prata med MK Orion 

Micke Strandberg. Hög tid att dra igång direkt med detta. L-G Kollar med 

reklambyrån Egra för tryck. Mallen för skylten klar, ligger uppe text om detta på 

hemsidan och FB. Smode skall bl.a. ordna så banderollen syns på första sidan på 

hamsidan. Vi skall uppdatera den med namn på privatpersoner samt företag 

vartefter. Ca 25tkr har hittintills meddelats klubben att de vill köpa en plats. På 

årsmötet så anmälde sig 2st att hålla i själva insamlandet och LG har mailat dom 

för att ta tag i det. AW sköter klubbens marknadsföring. 

 

Konstituerande möte görs i samband med detta möte. 

- Nästa möte (LG)  

 

2025-05-19 


